
Svenska Stövarklubben 
protokoll fört vid sammanträde 6/2019 

Plats: telefonsammanträde 

Tid: söndag 25/8 kl 19.00-21.20 

Närvarande: Owe karlsson, Peter Ledin, Carina Adolfsson, Gunnar Petersson och Tomas 

Lööf. 

Anmält förhinder: Andreas Johansson 

 

§61. Mötets öppnande. 

Ordförande Owe Karlsson hälsar alla välkomna till telefonmötet. 

§62. Val av justerare.  

Enligt tidigare beslut justerar alla närvarande tillsvidare. 

§63. Föredragningslistans godkännande. 

Föredragningslistan godkändes med tillägg under §69. 

§64. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll genomgicks. 

Styrelsen beslutar: 

Styrelsen fastställer protokollet och lägger det till handlingarna. 

§65. Ekonomisk redovisning. 

Kassören redogör för klubbens ekonomi som i nuläget är bättre än budget och visar på ett 

överskott på årsbasis. 

Styrelsen beslutar: 

Att notera till protokollet att man tagit del av redovisningen. 

§66. IT-Hitta stövare, lägesrapport. 

Punkten utgår då föredragande inte kunde närvara på mötet. 

§67. Organisationsfrågor. 

A: Exteriörkompetens.  

- Då exteriör kompetens saknas  inom befintlig styrelse har Sara Häggkvist tillfrågats 
och accepterat att adjungeras till styrelsen i exteriöra frågor.  



- Ett prioriterat område är rekrytering av nya exteriördomare, information om detta 
kommer i nästa upplaga av klubbens månadsbrev och i Stövaren. 

Styrelsen beslutar: 

- Att hälsa Sara Häggkvist varmt välkommen som adjungerad till styrelsen.  
- Att inventera klubben på möjliga kandidater för utbildning till exteriördomare. 

B: Fullmäktige 2020, sammanhållande. 

Planeringen inför nästa års fullmäktigemöte  har inletts. Eligt plan blir mötet i Upplands 
Väsby helgen 13-14 juni med samling på fredagen den 12 för de som så önskar. 

Styrelsen beslutar: 

Att Owe Karlsson och Tomas Lööf tills vidare utgör arbetsgrupp med uppdrag att planera 
fullmäktige mötet. 

C: DM plaketter.  

Då beslut tidigare tagits om att ekonomsiskt bistå arrangerande klubbar vid DM för stövare 

diskuterasdes placketter som SvStk distribuerat tidigare år. 

Styrelsen beslutar: 

Att placketter till DM arrangemangen distribueras ut även för 2019. Till nästa års DM prov 

kommer eventuella placketter att anskaffas av distrikten. 

D: Styrelsebeslut om godkända och registrerade jprdomare.  

Per Spånberg, Pär Änges, Andreas Kolseth och Johanna Flinta Dalarnas Stk samt Mattias 

Johansson Västergötland Stk har genomgått utbildning till drevprovsdomare. 

Styrelsen beslutar: 

Att hälsa uppräknade personer välkomna till drevprovsdomare och önskar dem lycka till i 

domargärningen. 

E: Förtydligande från regelgruppen angående KEB.  

Ett utskick av förtydligande av begreppet KEB har skickats ut till lokalklubbarna. Se bilaga 1. 

Styrelsen beslutar. 

Att man tagit del av förtydligandet. 

F: Resultatboken 2018-2019.  

- Beställningarna på boken uppgick i år på strax under 400 styck.  



- Med pris på 150 kronor/ex så får klubben skjuta till ett mindre belopp per bok. 

- Ett fåtal personer har hört av sig och tycker att boken är svårläst pga liten text. 

Styrelsen beslutar: 

Att man tagit del av informationen samt att bereda layouten inför 2020. 

G: Representation Har & Räv SM. 

Stövar SM hare arrangör Jämtland-Härjedalens Stk. 

Stövar SM räv arrangör Norrbottens Stk. 

Styrelsen beslutar: 

 Att Peter Ledin representerar styrelsen vid har SM och Gunnar Petersson representerar vid 

räv SM. 

H: Qvinnokampen, Västerbottens Stk. 

Qvinnokampen tio års jubilerar i år och är ett växande arrangemang. Alla rapporter från 

deltagare och andra som närvarat vid tidigare upplagor är idel lovord. Provet ligger även i 

linje med klubbens målsättning att bredda bredda intresset för stövarjakten. 

Styrelsen beslutar: 

Att Peter Ledin representerar styrelsen vid provet. SvStk ger även ett ekonomiskt stöd med 

5000 kronor efter genomfört prov. 

§68. Avelsfrågor/ Nya Avelsorganisationen 

A: Information om möte med SKK/AK.  

Owe Karlsson och Gunnar Petersson träffade under augusti månad företrädare för SKK/AK 

för att bereda framtidsfrågor inom aveln för stövare. Mötet gick i mycket god anda där 

måsättningen är en väl jagande stövare med god exteriör och en i längden hållbar genetisk 

bredd. 

Styrelsen beslutar: 

Att man tagit del av redovisningen från mötet med SKK/AK. 

B: Ansökan om utträde ur hälsoprogram HD nivå 2.  
 
Med den information vi har idag anser styrelsen att höftledsdysplasti hos våra stövare är ett 
kliniskt försumbart problem. Hälso enkäten som bifogats tidningen Stövaren och finns på 
hemsidan har fått ca 600 svarande och av dessa har fyra angett att deras stövare har 
symtom från höftpartiet. Även Agria Breed Profiles visar på att stövare är väldigt friska 
hundar och de med sökorsak höftproblem är långt under snittet för hundar. Det finns även 



klinisk forskning som stödjer att hundar av ”stövartyp” är i en grupp med låg risk för HD 
symtom. Mot bakrund av detta anser styrelsen att hälsoprogrammet inte är i proportion till 
antalet stövare med symtom. 
 
Styrelsen beslutar: 
 

- Att delegera delegaterna i avelsnämnden med representanter från samtliga 
rasklubbar att besluta om eventuell ansökan om utträde för var och en ”sin” ras ur 
hälsoprogramm HD nivå 2. 

- Styrelsen ställer sig även bakom ett förslag på skrivelse (ansökan) om utträde ur HD 
programmet. 

 
 
 

§69. Inkommande post 

A: Västergötlands Stk ansökan om utmärkelser. (AU beslut) 

Förtjänstnålen: Reijdar Björk och Kjell Skogsberg 

Silverplaketten: Jan Olof Hallgren, Bertil Rosén och Kjell Göran Josefsson 

Styrelsen beslutar: 

Att i enlighet med ansökan tilldela ovanstående medlemmar utmärkelserna. Mottagarna av 
förtjänstecken och silverplaketter är alla väl meriterade medarbetare i Västergötlands 
Stövarklubb som under lång tid arbetat för förtjänstfullt klubben. 

B: Ansökan om dispens att göra aspiranttjänstgöring som exteriördomare för Eva Jönsson i 

Tranemo den 11 augusti. Ras: Schweizisk stövare, luzerner. Marie Gadolin. (AU beslut) 

Styrelsen beslutar: 

Att bevilja ansökan. Noterar även till protokollet att Marie Gadolin gjorde en bra 

aspiranttjänstgöring och examinerades på ovanstående ras. Vi hälsar Marie varmt 

välkommen att dömma stövare framledes. 

C: Smålands Stk skrivelse om handläggning i personärende till SKK. 

Styrelsen beslutar: 

Att man tagit del av skrivelsen. 

D: Södermanlands Stövarklubb. Frågor angående SM arrangemang då planer finns för att 

arrangera Stövar SM hare 

Styrelsen beslutar: 



- Att uppdra åt Peter ledin att återkoppla till Södermanlands Stk. 

- Att en representant från lokalklubben får besöka SM i Värmland i studiesyfte som 

bekostas av SvStk. Detta efter att ansökan om SM arrangemang inkommit. 

E: Svar från SKK/CS angående SSRK labrador & retriver. 

Styrelsen beslutar: 

Att man tagit del av informationen. 

F: Protokoll SKK/CS 3/2019 

Styrelsen beslutar: 

Att man tagit del av informationen. 

G: Hemställan J/H Stk om utmärkelser. 
 

Styrelsen beslutar: 

Att uppdra åt sekreteraren att bereda ärendet till nästa möte. 

H: Face book: Ett fåtal olika personer har hört av sig angående blockeringar och att man då 
inte kan replikera i ämnena. En formell skrivelse har inkommit i ämnet. Någon har även hört 
av sig och anser sig förföljd. 
 
Styrelsen beslutar: 
 

- Att sekreteraren återkopplar till den som berörs av den formella skrivelsen.  
- I inget av de fall som återkopplats styrelsen har några grova övertramp gjorts enligt 

styrelsen. 
 
 

§70. Information  

- Jaktprovsprogrammen för Södermanlands och Örebro läns stövarklubbar saknades i 

Stövaren. Dessa kommer i nästa nummer. 

§71. Nästa sammanträde blir även det som telefonmöte 13/10 kl 19.30. 

§72. Mötets avslutas och ordförande tackar deltagarna för ett konstruktivt möte. 

 

Sekreterare: 

Gunnar Petersson 



Justeras:    Ordförande: 

Carina Adolfsson   Owe Karlsson 

 

Tomas Lööf    Peter Ledin 

 

 


